
 

 

Concept-Besluitenlijst Commissie Samenleving 
 
Datum 

  
07-03-2019 

Tijd 19:30 – 20.15 
Locatie MBG01  
Voorzitter 
Commissiegriffier 

J. Stam  
A. Reus 

 
Aanwezigen 

 
VVD:  D. Kistemaker, M. Raat 
CDA:  C. Selders 
GB:  G. Gringhuis, R. Paarlberg 
PWF:  P. Koning, A. van Straalen 
D66:  Y. Nijsingh, M. de Brouwer 
PvdA:  R. Velthuis, R. Blauw 
GroenLinks: G. van Keulen 
PW2010: Burggraaf, A. van der Geest 
CU:  S. Visser  
BAMM:  --  
 
College: D. Kuipers  
  J. Fit (t/m pt. 6) 
                   
Ambtelijk: S. Feenstra en G. Paulissen (bij pt. 7) 
  

 

Ag.pt. Onderwerp 
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Opening 

De voorzitter heet allen welkom. De commissie neemt enkele minuten stilte in acht 
vanwege het overlijden van mw. Van IJzerloo, echtgenote van commissielid J. van 
IJzerloo.  
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Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 

2018 – 2022 

Er zijn geen verzoeken ontvangen. 
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Vaststellen besluitenlijst commissie samenleving d.d. 7 februari 2019 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld.   
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Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 

De commissie stemt in met de adviezen van de griffie m.b.t. de toezeggingen- en 
motielijsten. 
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Actieve informatie college 

Het college geeft de volgende actieve informatie: 
J. Fit: 

 Er loopt een traject voor de hervorming van subsidies voor muziekonderwijs. 
De werkgroep is voor het eerst bijeen geweest; hierin participeren vele 
belanghebbenden. Als eerste stap wordt gezet dat de wensen en 
aanbevelingen in beeld worden gebracht.  

 Scholen hebben tot april de tijd om subsidies aan te vragen waarmee 
gestimuleerd wordt dat er meer muziek in de klas komt; 11 van de 23 scholen 
hebben al een aanvraag gedaan; er is nog ruimte.  

 Er zijn 8 kernvisies; er ligt een uitdaging om een kernvisie voor een grote 
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kern te ontwikkelen. Wervershoof en Wognum hebben aangegeven dat zij 
zich daarvoor willen inzetten, samen met de inwoners. T.z.t. zal deze visie 
aan de raad gepresenteerd worden. De rol van de gemeente is om te 
stimuleren, faciliteren, mee te denken.  

 Er lopen acties om een uitvoeringsagenda voor de visie Zwaagdijk-Oost op te 
stellen. Terugkoppeling hierover volgt. Er is veel enthousiasme vanuit de 
kern. 

D. Kuipers: 

 De gemeenten in WF gaan aan de slag met het project “Vroegsignalering”. 
Doel is om mensen met betalingsachterstanden eerder in beeld te krijgen om 
hen ondersteuning te bieden. Daarvoor vindt overleg plaats met o.a. 
woningcorporaties, gas- water- en lichtbedrijven en zorgverzekeraars. Het 
gaat om een 2-jarige pilot.  

 Stamppottenbuffet 
Hier hebben ruim 260 inwoners aan deelgenomen; doelgroepen zijn mensen 
met een krappe beurs, (eenzame) ouderen. Via de site van de gemeente kon 
men zich aanmelden.  

 Jeugdzorg Plus is 5 februari gestart in Castricum; daar zitten ca. 3 a 4 
cliënten (daarnaast zijn er cliënten in het Transferium). Er lopen activiteiten 
om ervoor te zorgen dat ook op de nieuwe locatie onderwijs geboden wordt. 
Samenwerkingsverbanden moeten hiervoor een verklaring van geen bezwaar 
afgeven, dat moet voor 1 april hebben plaatsgevonden. Hiervoor lopen er 
gesprekken.  

Vraag: in de Madivosastukken werd gemeld dat gebiedsteams in de regio zich allen 
hebben kunnen presenteren met een toelichting op hun werkwijze. Hoe is dat 
verlopen? 
Reactie: de bedoeling was dat de teams van elkaar konden leren door succes- en 
faalfactoren te benoemen. Er komt nog een vervolgsessie. De bijeenkomst die 
geweest is was goed en informatief. Er zijn verschillen in de inrichting van de teams.  
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Rvs Begroting Veilig Thuis 2019 (DOC-19-128713) (Portefeuillehouder D. Kuipers) 

Op 27 februari jl. heeft een regionale bijeenkomst plaatsgevonden, waarbij raads- en 
commissieleden zijn geïnformeerd over de achtergronden van het voorstel. De 
wethouder geeft nog een aanvullende toelichting.  
De antwoorden op vooraf gestelde vragen geven geen aanleiding tot vervolgvragen. 
De volgende vragen worden door of namens het college beantwoord. 

1. Hoe reageren andere gemeenten op de voorstellen? 
Reactie: alle besturen hebben ingestemd met het 2e scenario (voorschot en 
monitoren). Besluitvorming in de raden moet nog plaatsvinden.  

2. In welke omvang drukt de extra bijdrage op het budget voor het sociaal 
domein? 
Reactie: de totale begroting is ca. 90 mln.; hiervan is 40% bestemd voor het 
sociaal domein. Het bedrag van 228.000,- dat was gereserveerd stijgt met 
ruim 3 ton.  

3. Hoe worden professionals geïnformeerd over Veilig Thuis? Wat wordt van hen 
verwacht als zij willen melden? Wat is de rol van wijkteams? 
Reactie: er is een meldplicht, waarbij codes worden gehanteerd. Er wordt 
veel publiciteit gegeven aan de functie van Veilig Thuis (spotjes). Ook voor 
wijkteams geldt deze code. Er worden netwerkbijeenkomsten georganiseerd 
om cases uit te wisselen, zodat hiervan geleerd kan worden. Er zijn 
samenwerkingsafspraken op schrift gesteld (wanneer moet er gemeld 
worden, wanneer overdragen naar wijkteams, etc.).  

4. Er zijn wachtlijsten bij Veilig Thuis. Komt dat omdat er meer meldingen zijn 
gedaan? Hoe ligt dat voor Medemblik? Wordt er meer gemeld dan in het 
verleden? 
Reactie: Veilig Thuis werkt eraan om dit soort informatie te registreren, ook 
wat betreft de afdoening, de doorlooptijden, etc.. 

5. Is de toename van meldingen veroorzaakt omdat het eenvoudiger is om te 
melden? 
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Reactie: ja; verder is van invloed dat zodra er een kind bij een incident 
betrokken is melding bij Veilig Thuis plaatsvindt. M.n. de politie doet veel 
meldingen.  

6. Is het verplicht dat Veilig Thuis bij de GGD wordt ondergebracht? Of zou 
Veilig Thuis ook zelfstandig (los van de GGD) kunnen worden opgezet? 
Reactie: er is een dvo gesloten. In principe is Veilig Thuis geen GGD-taak; 
Veilig Thuis is nu een zelfstandige organisatie. De GGD voert Veilig Thuis-
taken wel uit, maar niet als taak van de GR GGD. Personeel dat voor Veilig 
Thuis werkt, valt niet onder de GGD; wel worden management- en 
ondersteunende taken door de GGD verleend aan Veilig Thuis. Mogelijk is het 
handiger om Veilig Thuis in de GR te plaatsen, dat moet nog aan de orde 
komen. Eerste prioriteit is om Veilig Thuis stabiel te maken.  

7. Is er een risico dat de begroting steeds naar boven toe moet worden 
bijgesteld omdat het bij Veilig Thuis om mensen gaat? Hoe is geborgd dat 
binnen de kaders wordt gewerkt? 
Reactie: de Inspectie heeft geëist dat gemeenten Veilig Thuis zodanig 
ondersteunen dat er geen wachtlijsten meer zijn. Goede en tijdige zorg is 
belangrijk maar er zijn ook financiële eisen; om die reden willen de 
gemeenten monitorafspraken maken, zodat zij grip kunnen houden op een 
efficiënt functioneren van Veilig Thuis.  

8. Wat wordt eraan gedaan om de meldingen terug te dringen? 
Reactie: de bedoeling is dat er veel meer preventief gewerkt wordt (hiervoor 
wordt bv. schoolmaatschappelijk werk ingezet); als aan de voorkant n.a.v. 
signalen snel en goed geacteerd wordt, moet dat ertoe leiden dat de 
meldingen minder worden. Dit kost echter tijd.  

9. Hoe kan geborgd worden dat de extra middelen bij Veilig Thuis terecht 
komen en niet bij de GGD? 
Reactie: er is geen aanleiding om hieraan te twijfelen.  

10. Wat zijn de ervaringen bij het wijkteam over vroege signalering? 
Reactie: wijkteams kunnen eerder problemen signaleren, zodat tijdig 
gehandeld kan worden.  

 
De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de agenda voor de 
meningvormende commissie kan worden geplaatst. 
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Sluiting 

De  voorzitter sluit de vergadering om 20.15 uur. 
 
 
 
Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de vergadering van 4 april.  

 


